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Г-Н СТЕФАН СТЕФАНОВ

КМЕТ НА РАЙОН „МЛАДОСТ'

ЧРЕЗ

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СОС

ПИТАНЕ
от

Румен Русев, Карлос Контрейра и Борислав Иванов
- Общински съветници в Столичен общински съвет

Отностно: Неприсъствие на представител на общинската администрация, 
район Младост на Общо събрание на собствениците на етажната 
собственост (учредително събрание) бл. 47, Ж.К. Младост 1.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СТЕФАНОВ,

Собствениците на етажната собственост бл. 47, ж.к. Младост 1 
имат желание да участват в Програма „Подкрепа за устойчиво енергийно 
обновяване на жилищния сграден фонд" - етап I. В тази връзка те свикват 
Общото събрание на основание чл. 26, ал. 1 отЗУЕС на 30.01.2023г. от 19:00 
часа в таванското помещение на блока с адрес на сградата гр. София, жк 
„Младост 1", бл. 47, вх. 1. Също така изпращат и покана до ВАС, тъй като 
общината е собственик на 5 имота в блок 47. Присъствието на представител 
на район „Младост" е наложително, поради наличието на собственост в 
сградата от страна на район Младост Столична община, а именно:
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Идентификатор Площ в
кв.м

№ на 
етажа

Адрес

68134.4082.6255.1.1 85,54 1 ж.к."МЛАДОСТ-1", бл.47, вх.1, ет. 1, an. 1
68134.4082.6255.1.7 61,11 1 ж.к."МЛАДОСТ-1", бл.47, вх.1, ет. 1, ап. 7
68134.4082.6255.1.13 60,20 2 ж.к."МЛАДОСТ-1", бл.47, вх.1, ет. 1, ап. 13
68134.4082.6255.1.108 60,20 14 ж.к."МЛАДОСТ-1", бл.47, вх.1, ет. 1, ап. 108
68134.4082.6255.1.111 85,97 14 ж.к."МЛАДОСТ-1", бл.47, вх.1, ет. 1, an. 111

Общото събрание е с дневен ред:

1. Приемане на решение за учредяване на Сдружение на собствениците 
(СС) и одобряване текста на Споразумение за създаване на СС;

2. Определяне на наименование на СС;
3. Избор на Управител/Управителен съвет и контрольор;
4. Вземане на решение за разпределение на идеалните части от 

общите(при необходимост).

Питането ни като общински съветници е следното:

1. Каква е причината да не изпратите представител на районната 
администрация район Младост CO на горепосоченото Общо събрание 
в бл.47, ж.к. Младост 1.

2. Вярно ли е, че устно сте разпоредили на подчинените си в поверената 
Ви администрация да не съдействат на „Етажна собственост" при 
която има и собственост на Столична община. Ако те имат желание да 
учредят „Сдружение на собствениците", с което да кандидатства по 
Програма „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на 
жилищния сграден фонд" - етап I.

3. Вярно ли е, че Ваши служители предоставят бланки за попълване с 
които се кандидатства по „Програма „Подкрепа за устойчиво 
енергийно обновяване на жилищния сграден фонд" - етап I" в разрез 
с нормативната база.

4. Вярно ли е, че ваши служители са предоставяли списък с фирми, 
които имат лиценз и могат да изготвят технически паспорти и 
енергийно обследване.

Ние общинските съветници и гражданите на район Младост CO искаме 
да знаем, защо не подкрепяте желанието на много живущи в район
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Младост да реновират своите блокове при предоставената им 
възможност от държавата по Програма „Подкрепа за устойчиво 
енергийно обновяване на жилищния сграден фонд" - етап I.

Защо кметовете на други райони в Столична община осигуряват 
всекидневно представители на МРРБ, които да разясняват условията на 
Програмата и да съдействат на представители на „Етажната собственост" 
за решаване на казуси и проблеми, а при Вас няма никакво желание за 
съдействие.

Ще предприемете ли мерки с които да покажете загриженост към 
жителите на район Младост CO, желаещи да кандидатстват по Програма 
„Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на жилищния сграден 
фонд" - етап I.

На основание чл. 33, ал. 4 от ЗМСМА, бихме искали да получим 
отговор на поставените по-горе въпроси.

/

Общински съветник
\

Борислав/Иванов
Общински съветник

Карлос Контрейра 
Общински съветник


